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Artikel 41 vragen van de fractie WD over

Vervolgvragen n.a.v. art. 4! vragen pilot open

centrum

Geachte mevrouw Wit-van der Zanden en Smits-van den Berg,

U hebt het college op 1 maart 2021 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over

vervolgvragen n.a.v. art. 41 vragen pilot open centrum. In deze brief beantwoorden wij uw

vragen puntsgewijs.

1. Bent u het met ons eens dat het bij een pilot om een testfase gaat, waarbij onderzocht

wordt op welke wijze een centrum bij aanpassing/verruiming van de coronamaatregelen

veilig kan functioneren?

Ja, dat zijn we met u eens.

2. Bent u het met ons eens dat de resultaten van belang zijn voor het hele land en dat dit
meer betekent dan enkel een plaatselijke versoepeling van de coronamaatregelen?

De resultaten kunnen inderdaad van belang zijn voor het hele land. Maar de gemeente

Oss heeft niet de bevoegdheid om maatregelen te veranderen of om te zetten in een pilot.

De cijfers van besmettingen laten het op dit moment niet toe om tot versoepelingen te

komen.

3. U geeft aan dat in een andere gemeente een soortgelijk plan is gepresenteerd. Wij

begrijpen dat het hier om de gemeente Utrecht gaat. Bent u het met ons eens dat deze

gemeente niet met Oss fe vergelijken is en dat afwijzing daar niet automatisch inhoudt

dat het voor Oss ook niet mogelijk is?

De gemeente Utrecht is qua grootte en opbouw inderdaad niet te vergelijken met de

gemeente Oss. Echter zoals we in het antwoord op vraag 2 aangeven hebben we als
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gemeente geen bevoegdheden om te besluiten een pilot in de gemeente Oss te starten

De cijfers in ons land, onze provincie en zeker ook niet in onze gemeente laten dit toe.

4. Bent u het met ons eens dat de druk op de maatschappij steeds hoger wordt en dat dit de

behoefte aan een dergelijke pilot (juist ook vanuit de overheid) steeds groter maakt?

Ja, wij zien ook dat de druk vanuit de maatschappij steeds hoger wordt om weer meer

'leefruimte'te hebben. Wij wegen continu de mogelijkheden af om zowel de

volksgezondheid i.v.m. Covid-19 te beschermen als ook het perspectief voor (onder

andere) ondernemers zo gunstig mogelijk te laten zijn. We hebben verder aandacht voor

de sociale veerkracht van eenieder. Een lobby voor een pilot'centrum' achten wij nu niet

kansrijk, zoals wij in onze beantwoording van de vorige vragen al hebben onderbouwd.

5. Bent u daarom alsnog bereid om hiervoor een lobby te starten?

Wij zijn ons bewust van de enorme zware periode voor onze horeca en ondernemers en

blijven er op gericht om te kijken hoe we hen kunnen helpen om inkomen te genereren

Zodra wij mogelijkheden zien zullen wij deze zeker onderzoeken.

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Oss.

De secreta De burgemeester,

Drs. H. Mensink Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans


